
Allerød Håndboldklub 
Bestyrelsesmøde 12. november 2024 
Deltagere: Jacob, Mikkel, Stig. Afbud fra Rasmus og Emil. 

 

1. Diverse status 

• MitID Erhverv: Vi er netop blevet godkendt. Stig tildeler rettigheder til Mikkel. 

• Målmandstrøjer: Der er ikke kommet en leveringsdato fra Intersport. Der er bestilt 26 bluser i varierende 

størrelser, så der er nok til personlige trøjer til dedikerede målmænd og til neutrale holdtrøjer. 

2. Diverse korte punkter 

• Børneattester: De fleste kontrakter er i hus. Mikkel indhenter børneattester. 

• Nøgler – status med Rasmus og kommunen. 

3. Sæsonfordeling 2025/2026 

• Hvilke hold har vi, og hvem er trænere? 

• Sæsonfordeling starter i februar. Det må forventes, at forvaltningen i Allerød Kommune igen vil suboptimere og 

”lukke” fordelingen på en lokation ad gangen. Derved forventes AHK igen at stå i samme problemstilling som de 

sidste mange år med for få tildelte timer. 

• Forslag: Vi indkalder alle trænere til et møde inden sæsonfordelingen for at indhente deres ønsker og 

forventninger, så vi kan gå til sæsonfordelingen med konkrete ønsker til steder og dage. I denne del bør en 

eventuel start af håndbold i Blovstrød medregnes, og vi skal have nærlæst alle regler og prioriteringer i 

sæsonfordelingen. 

• Ønsker til sæsonfordeling: Punktet og derved ovenstående kommer på trænermøde til januar. 

4. Trænermøde 

• Information om seneste trænermøde og forberedelse af kommende trænermøde november. 

• Dommerkursus er på vej til U15 og ældre. Jacob koordinerer med Karin. 

• Kommunikation mellem bestyrelse og trænere. Punktet er vigtigt, og det er også vigtigt, at trænere koordinerer 

internt og kun inddrager bestyrelsen, når det er nødvendigt, og når sager er afklarede på forhånd. Samtidigt vil 

vi gerne understrege det på kommende trænermøder. Vi skriver, når tiden er til det, et afsnit i trænerguiden om 

”kommunikation fra trænere til trænere” og ”kommunikation mellem trænere og bestyrelse”. Dette for at sikre 

en så smidig og hurtig kommunikation som muligt og uden flaskehalse. 

5. Turnering jul>påske 2025 

Vi skal være opmærksomme på: 

• Ønsker fra trænerne til eventuelle justeringer af tilmeldte hold 

• Dommerpåsætning (Jacob informerer Stig, når det er muligt for at få hurtig dommerpåsætning) 

6. Honorering af frivillige og økonomi 

• Udeståender fra diverse frivillige. Dette kommer på plads, Stig sender information til Kenn. Ved fremtidige 

ændringer informerer den, der retter i arket fra bestyrelsen, bogholderen om ændringerne. 

• Bestyrelsen ønsker at indføre en anden honorering af klubbens frivillige. Dette behandles primo 2025 mhp. 

virkning fra kommende sæson. 

• Beslutning: Beløb til sociale holdarrangementer omlægges til et beløb pr. spiller. Med umiddelbar virkning er 

beløbet 50 kr./spiller/år fra mikro til og med U9, mens beløbet er 100 kr./spiller/år for U11, U13 og U15. 

• Bogholder: Vi søger en ny til klubbens bogholderfunktion. Alle søger i netværk, og det slås op på Holdsport. 



7. Diverse 

• Susan har stafetten på håndboldskole i 2025. Tak til Susan 

• Jacob kører videre mht. VEO 

• Nye træningsdragter/-trøjer: Dette venter til 2025 pga. ny kollektion. Det bliver holdenes cheftræner, der 

vurderer behov for beklædning pr. hold. Jacob skriver et punkt i trænerguiden. 

• Stig tager fat i Emil og holder et møde med ham i lyset af hans kommende orlov. Hvad ligger der af opgaver 

den kommende tid. 

• Spillertøj til nye spillere: Ny proces skal beskrives og vedtages. Klubben giver tøj indtil forslag stilles til 

generalforsamling. 

• Beslutning: Vi tegner en bestyrelsesansvarsforsikring. Stig tager fat i fx Tryg. 

• Stig kommer med oplæg på årshjul 

8. Næste møde 

• Mandag den 11. december kl. 18.00 


